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Voetbalvereniging Serooskerke 75 jaar
Wim Dekker

Op 20 mei aanstaande is het precies 75 jaar geleden 
dat in het oude vergaderlokaal ‘Samenwerking’ aan 
de voormalige Dorpsstraat een vijftigtal mannen bijeen 
kwam. 

Doel: oprichting van een lokale voetbalvereniging. Lie-
ver; héroprichting van de oude voetbalvereniging U.D.I. 
(Uitspanning Door Inspanning). Deze vereniging was in 
de periode ‘40-45’ door oorlogsgeweld ter ziele ge-
gaan.
Lang hoefde het pleidooi door de heer M.J.W. Brasser 
hiervoor niet te duren, het enthousiasme onder de le-
den was groot. Op de vergadering zelf gaven zich al 
38 mannen op en kon er ook al een bestuur worden 
gekozen. Door de naam U.D.I haalde de KNVB echter 
een streep, deze eerder gebruikte naam mocht niet meer 
gevoerd worden en aldus geschiedde dat onze lokale 
voetbalvereniging zijn leven begon met de naam 
‘V.V. Serooskerke’.
Bestond bij oprichting de voetbalclub uit slechts twee se-
niorenelftallen, 75 jaar later telt de vereniging ruim 350 
leden, van wie 150 jeugdleden. We kunnen met zeker-
heid stellen dat het begrip “een bloeiende vereniging” 
hier op zijn plaats is. 
Naast kerk en winkels en horeca, vormt een rijk vereni-
gingsleven het hart van ieder dorp. Interessant is te kij-
ken welke rol, in sociaal-maatschappelijk opzicht, onze 

voetbalvereniging speelt in het dorpsleven van Seroos-
kerke. Daarvoor ga ik in gesprek met de huidige voor-
zitter  Hans van den Broeke die deze functie al bijna 20 
jaar bekleedt en Bert Riemens, lid van de jubileumcom-
missie.

“Hoofddoel voor een voetbalvereniging is natuurlijk om 

voor jong en oud de mogelijkheden te scheppen om op 
een plezierige manier met hun sport bezig kunnen zijn. 
Door training leert men vaardigheden aan, die in wed-
strijden in de praktijk kunnen worden gebracht. Winst, 
hoewel natuurlijk leuk, is daarbij niet het belangrijkste. 
Het plezier moet voorop staan. En daar slaagt onze 
vereniging heel goed in”, zegt Hans. “We hebben een 
constant groot aantal leden en we vervullen niet alleen 
voor Serooskerke deze sportieve functie, maar ook voor 
de ons omringende dorpen.” Bert vult aan: “Een sub-
stantieel deel van onze leden komt uit Vrouwenpolder, 
Grijpskerke en in mindere mate ook uit Gapinge en Sint 
Laurens. Markant is dat hierin  sprake is van golfbewe-
gingen, zo gingen eerst veel spelers uit Vrouwenpolder 
naar Veere maar komen nu naar ons. Vanuit Grijpskerke 
is de draai net de andere kant op. Vorige eeuw kwam 
het gros van de spelers naar Serooskerke, maar gaan 
nu voor het overgrote deel naar Oostkapelle. Vaak 
heeft dat te maken waar hun vriendjes naar toe gaan. 
Daarom houden we ook kennismakingsacties op de la-
gere scholen, ook in de ons omringende dorpen, om de 
jeugd te enthousiasmeren om bij ons te komen voetbal-
len.”

Maatschappelijke functie

Serooskerke als regionale voetbalmagneet dus. Maar 
dat is toch ook te bereiken als je met de geldbuidel 
rammelt? 
Op deze stelling reageert Hans uiterst fel. “Geen cent 
wordt er door ons betaald, en dat zullen we wat mij be-
treft ook nooit gaan doen. Ik durf daar mijn hand voor 
in het vuur te steken. Je komt bij Serooskerke spelen voor 
je plezier of omdat je sportief een trapje hoger wilt voet-
ballen, maar niet voor het geld.” 
Maar er is toch een sponsorcommissie?
“Zeker, maar vergeet niet dat elke speler, van de jong-
ste junior tot de oudste senior, in kleding van de club 
loopt. Dat kost een aardige duit, kan ik je zeggen”, is het 
antwoord van Hans. “Ook reiskosten, onderhoud club-
huis, trainerscursussen, ballen en ander materiaal moet 
worden aangeschaft. Daar is de contributie, bij lange 
na niet toereikend voor. Daarbij willen we die contribu-
tie uit sociaal oogpunt, zo laag mogelijk houden”, vult 
Bert aan.
“Van de sponsorbijdragen worden onder meer ook 
andere (voetbal)activiteiten georganiseerd voor alle le-
den, jeugd en senioren, alsmede de vrijwilligers. Dat is 
juist onderdeel van de  maatschappelijke functie die we 
in onze dorpssamenleving vervullen. Daarnaast organi-
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seren we bijvoorbeeld de maandelijkse kaartavonden 
en dart-toernooien. En niet te vergeten, ons jaarlijkse 
‘Stroskerks Sjoel-kampioenschap’ om een heuse wis-
selbeker. Een enorm succes. De laatste keer hadden we 
meer dan honderd deelnemers. Alle sjoelbakken in de 
wijde omgeving werden geconfisqueerd  om aan de 
vraag te kunnen voldoen. Opa’s en oma’s werden ge-
sommeerd hun zolder of schuur te doorzoeken, op zoek 
naar een vergeten exemplaar. Sommige waren zo lang 
niet gebruikt dat ze eerst in de boenwas moesten wor-
den gezet, anders stokten de schijven halverwege.” 

Sociaal aspect

Dat brengt ons tot het volgend onderwerp, het ‘sociale 
gezicht’ van de vereniging. In hoeverre is onze voet-
balvereniging een afspiegeling van de maatschappij?
“Het is op dit moment zo, dat verreweg de meeste le-
den van het mannelijk geslacht zijn”, zegt Hans. “Maar 
onze meisjes- en damesafdeling is tegenwoordig een 
niet meer weg te denken component binnen onze ver-
eniging, al jarenlang. In de 70 en 80-er jaren was er al 
een dameselftal actief”. “Dat speelde trouwens op een 
heel behoorlijk niveau”, weet Bert zich nog te herinne-
ren. “Daarna volgde een periode zonder vrouwenvoet-
bal, maar rond 2008 is mede door de successen, die 
de meisjes van de ‘Wegwijzer’ behaalden in het school-
voetbal, het aantal aanmeldingen sterk toegenomen.” 
Hans vult aan: “We vinden het heel belangrijk om een 
zeer toegankelijke vereniging te zijn. Iedereen is bij ons 
van harte welkom. Tegenwoordig hebben we een zeer 
gemêleerde samenstelling van ons ledenbestand. Sta-
tushouders uit Syrië en Afghanistan bijvoorbeeld. Oek-
raïners, die na het uitbreken van de oorlog in Seroosker-
ke een tijdelijk onderdak hebben gevonden.” 
 
“Als we het over het sociale aspect hebben, mogen we 
ook onze enorm aantal vrijwilligers niet vergeten”, merkt 
Hans op. “Zonder vrijwilliger rolt er geen bal op zater-
dag. We mogen ons gelukkig prijzen dat we kunnen 
putten uit meer dan 150 mannen en vrouwen, die zich 
op vrijwillige basis en geheel belangeloos inzetten voor 
de onze club, een unicum, waar veel andere verenigin-
gen jaloers op zijn. Schoonmakers, krijters, jeugdtrai-
ners, leiders, barpersoneel, bestuursleden, mensen die 
het onderhoud doen. Zij vormen een onmisbare schakel 
binnen onze club: zonder deze ‘Blauw-witte brigade’, 
geen voetbalvereniging!”

Duurzaamheid 

We hebben zojuist geconstateerd dat onze lokale 
voetbalvereniging bloeiend is en vooral; springlevend. 
Zijn er dan helemaal geen bedreigingen?
“Helaas wel”, moet Hans toegeven. “Ook onze vereni-

ging kampt met een verouderd 
complex en met de huidige 
energieprijzen, moeten we 
alle zeilen bijzetten om de 
financiële eindjes aan el-
kaar te knopen, ondanks ge-
meentesubsidie. We hebben 
een slecht geïsoleerde kantine 
en kleedkamercomplex, daar gaat 
dus veel warmte verloren. Natuurlijk staat een verbe-
tering en verduurzaming van onze energievoorziening 
hoog op ons prioriteitenlijstje. Samen met de ‘Groene 
Club’ van de KNVB, die adviezen en aanbevelingen 
geeft aan verenigingen, kijken we waar we verbetering 
kunnen behalen op ons energieverbruik. Het dak van 
de kleedkamers en kantine is vernieuwd en geïsoleerd 
en daar bovenop liggen nu zo’n 140 zonnepanelen, 
maar dat is nog niet voldoende. Laatst hebben we ook 
LED verlichting op de trainingsvelden aan laten leggen 
en binnenkort hopen we onze warmwatervoorziening 
te vervangen voor een hybride warmte-installatie.
Daarnaast proberen we onze leden bewust te maken 
energiezuinig om te gaan met water en warmte. Bijvoor-
beeld door kort te douchen en deuren van de kleedka-
mers dicht te houden.” 

Toekomst

Het is mooi dat de vereniging aan zijn duurzame toe-
komst werkt, maar waar staat onze voetbalvereniging 
bij haar volgend jubileum; haar 100-jarig bestaan? 
Zowel Hans als Bert zijn er van overtuigd dat er dan 
een geheel of gedeeltelijk nieuw complex zal staan. “In 
de plannen voor Serooskerke-Oost zal onze accommo-
datie een veel prominentere rol gaan spelen. Tenslotte 
wordt het complex inclusief kantine nu maar voor 60% 
benut. Als de school hier komt en eventueel Fitness De 
Driehoek, inclusief de fysio-afdeling dan kan er veel 
meer gebruik van worden gemaakt. Denk bijvoorbeeld 
aan Kinderopvang en biljartvereniging overdag. Ook 
op onze velden, dan uitgebreid met een nu al zeer ge-
wenst kunstgrasveld, kan er dan overdag gesport wor-
den door de schooljeugd. We zouden het sportcomplex 
graag zien als openbare groene ruimte, waar tal van 
sporten beoefend kunnen worden. Serooskerke kan 
zich dan ook gaan profileren als Sportdorp.” 

Op sportief vlak, zien we nu al een vergaande samen-
werking met de voetbalvereniging Veere. De jeugdaf-
delingen zijn samengevoegd onder de naam SJO Vee-
re/Serooskerke.
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Zou dat met de senioren ook mogelijk zijn, zodat er 
één voetbalvereniging zal ontstaan?
Hans zoekt even naar de juiste formulering: “Wat ons 
betreft staan we daar positief tegenover, maar het ligt 
gevoelig. Zoals bij de meeste fusies ligt het verlies van 
de eigen identiteit moeilijk. Het vereist van beide partijen 
dat er bereidheid is om over de eigen schaduw heen te 
stappen. Het zal een kwestie van de lange adem wor-
den, ben ik bang.” 

Jubileum

Terug nu naar de basis, het voetbal en het jubileum. Zo-
als iedere voetbalclub zal V.V. Serooskerke zijn hoog-
te- en dieptepunten hebben gekend. Omdat diepte-
punten niet bij een jubileum horen, rijst de vraag: wat 
zien jullie als hoogtepunten? 
Gelukkig kost het Hans en Bert geen enkele moeite om 
die te benoemen: 
-De vier opeenvolgende promoties van de 2e klas afde-
ling naar de 3e klas KNVB in de jaren 70. 
-De vele kampioenschappen daarna met onder andere 

promotie naar de eerste klas, op dat moment het hoog-
ste amateurniveau van Nederland. 
-En niet te vergeten de bekerwinst met 5-1 te Aduard in 
1978 (een historische wedstrijd die naarmate de jaren 
verstreken en het geheugen zich vernauwde, een bijna 
mythische gebeurtenis werd van buitenaardse propor-
tie). 
-Maar wellicht nog spectaculairder werd de stunt van 
de jubileumcommissie met voorzitter Joop Wattel om 
voor het 40-jarig bestaan in 1988 het grote Neder-
lands Elftal van coach Rinus Michels te strikken om het 
jubileum luister bij te zetten. Met spelers als Van Basten, 
Gullit en Koeman een publiekstrekker wat zijn weerga 
niet kent. Hetzelfde elftal, dat een maand later Europees 
kampioen zal worden in Duitsland, komt naar Zeeland 
en speelt tegen ons eigen V.V. Serooskerke. 

Dat heeft Serooskerke zeker op de Zeeuwse kaart ge-
zet. En omdat de voetbalvereniging nog steeds springle-
vend is mogen we wellicht in mei wederom zo’n specta-
culair jubileum verwachten?

Het Nederlands elftal op bezoek in 1988


